
 

Steenwijk, 20-09-2023 

Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 39 van het reglement van orde 

Inzake:  Icebear Steenwijk n.a.v. artikel RTV Oost 

 

Geacht college, 

Vanavond bereikte ons het bericht van RTV Oost waaruit blijkt dat er inmiddels een aantal bedrijven 

zijn vertrokken vanaf het bedrijventerrein waar ook Icebear is gevestigd. Meerdere bedrijven maar 

ook inwoners zeggen in het artikel dat ook zij willen vertrekken. Bedrijven die er al jaren gevestigd 

zijn. 

Het artikel laat zien dat het voor inwoners maar ook ondernemers amper nog vol te houden is en dat 

medewerkers ziek worden. 

U heeft in al uw betogen voorop gesteld dat de gezondheid van inwoners voorop staat. Wij zetten, 

gezien dit artikel, daar grote vraagtekens bij. Maar nog belangrijker: onze fractie maakt zich ernstig 

zorgen over de gezondheid van ondernemers, medewerkers en inwoners. 

Ons inziens heeft Icebear inmiddels de maximale verwerkingscapaciteit ruimschoots overtreden en 

dat zou reden moeten zijn om het bedrijf per direct stil te leggen. 

Vragen  aan het college: 

Wat is uw reflectie op dit artikel van RTV Oost? 

Hoe kunt u de gezondheid van ondernemers, medewerkers en inwoners nu nog garanderen? 

Wat gaat u op korte termijn (dat wil zeggen binnen 2 weken) doen om ervoor te zorgen dat er niet 

minder, maar geen overlast meer veroorzaakt wordt? 

 

 

Fractie Veur Elkaar 

 

 


